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PROTOKÓŁ Nr LXII/2022 

z sesji Rady Miejskiej w Stąporkowie 

w dniu 29 lipca 2022 r. 

 
Ad. pkt. 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Kołodziej otworzył LXII w bieżącej kadencji obrady sesji Rady 

Miejskiej w Stąporkowie. Poinformował, że sesja została zwołana w oparciu o art. 20 ust. 3 ustawy  

z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym, czyli na wniosek Burmistrza. 

Na podstawie listy obecności stwierdził, że na stan 15 radnych w sesji udział bierze 11 Radnych,  

co zgodnie z ustawą czyni Radę zdolną do podejmowania prawomocnych uchwał. 

Powitał Radnych, Panią Burmistrz Stąporkowa Dorotę Łukomską oraz Skarbnika Gminy. Lista 

obecności radnych zostaje załączona do niniejszego protokołu i stanowi jego integralną część. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w związku z obowiązującymi przepisami Rozporządzenia Parlamentu 

Europejskiego i Rady (UE) 2016/679 z dnia 27 kwietnia 2016 r. w sprawie ochrony osób fizycznych 

w związku z przetwarzaniem danych osobowych i w sprawie swobodnego przepływu takich danych 

oraz uchylenia dyrektywy 95/46/WE RODO a także art.20 ust.1b ustawy z dnia 8 marca 1990 roku  

o samorządzie gminnym (t.j. Dz.U. z 2022 r. poz. 559 ze zm.) poinformował, że obrady sesji są 

nagrywane oraz transmitowane na żywo. 

Ad. pkt. 2. Przyjęcie porządku obrad sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że Burmistrz Stąporkowa wnioskuje o wprowadzenie 

do porządku obrad projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia  

ze Skarbem Państwa – Generalnym Dyrektorem Dróg Krajowych i Autostrad. Poinformował,  

że w związku z tym, iż sesja została zwołana w trybie art. 20 ust. 3 ustawy o samorządzie gminnym  

do zmiany porządku obrad wymagana jest zgoda wnioskodawcy sesji a następnie zgoda rady.  

Pani Burmistrz zgodę wyraziła. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w związku z powyższym poddał wniosek o wprowadzenie  

do porządku obrad sesji do punktu 3 ppkt g) projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody  

na zawarcie porozumienia ze Skarbem Państwa – Generalnym Dyrektorem Dróg Krajowych 

i Autostrad. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 11 głosami „za” powyższy projekt uchwały  

do porządku obrad sesji wprowadziła.  

W głosowaniu wzięło udział 11 radnych.  

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego integralną część. 

W związku z brakiem pytań i uwag do projektu porządku obrad LXII sesji Przewodniczący Rady 

Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 11 głosami „za” przyjęła porządek obrad LXII 

sesji.  

W głosowaniu wzięło udział 11 radnych.  

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego integralną część. 

Ad. pkt. 3. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekty uchwał zaopiniowane pozytywnie,  

co do zgodności z prawem zostały szczegółowo omówione na wspólnym posiedzeniu komisji,  

a ponieważ wszyscy radni są w ich posiadaniu nie zachodzi potrzeba odczytywania.  

Ad. pkt. 3 ppkt. a) Projekt uchwały w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych 

przez właścicieli nieruchomości za usługi w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych i 

transportu nieczystości ciekłych oraz górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli 

nieruchomości, którzy nie są obowiązani do ponoszenia opłat za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi na rzecz Miasta i Gminy Stąporków za usługi w zakresie odbierania odpadów 

komunalnych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej wyjaśnił, że zamiana w uchwale dotyczy stawki „brutto”,  

która wyniku omyłki pisarskiej została zapisana jako „netto”. 

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 11 głosami „za” podjęła uchwałę  

Nr LXII/424/2022 w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli 
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nieruchomości za usługi w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu 

nieczystości ciekłych oraz górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości, 

którzy nie są obowiązani do ponoszenia opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi  

na rzecz Miasta i Gminy Stąporków za usługi w zakresie odbierania odpadów komunalnych, 

która stanowi integralną część protokołu.  

W głosowaniu wzięło udział 11 radnych.  

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego integralną część. 

Ad. pkt. 3 ppkt. b) Projekt uchwały w sprawie określenia wzoru wniosku o wypłatę dodatku 

energetycznego, o którym mowa w ustawie z dnia 10 kwietnia 1997 r. - Prawo energetyczne  

(t. j. Dz.U. z 2021 r. poz. 716 ze zm.). 

Radny Edward Mazur zwrócił się do Przewodniczącego Rady Miejskiej z prośbą o wyjaśnienie 

proponowanej w projekcie uchwały zmiany .  

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że radni są w posiadaniu projektów uchwał. 

Odczytał uzasadnienie uchwały, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

W związku z dalszym brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący Rady 

Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 11 głosami „za” podjęła uchwałę  

Nr LXII/425/2022 uchwały w sprawie określenia wzoru wniosku o wypłatę dodatku 

energetycznego, o którym mowa w ustawie z dnia 10 kwietnia 1997 r. - Prawo energetyczne  

(t. j. Dz.U. z 2021 r. poz. 716 ze zm.), która stanowi integralna część protokołu. 

W głosowaniu wzięło udział 11 radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego integralną część. 

Ad. pkt.3 ppkt. c) Projekt uchwały w sprawie przekazania skargi do Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że głosowanie odbędzie się nad projektem uchwały 

dotyczącym skargi Prokuratora Rejonowego w Końskich wniesionej w dniu 29.06.2022 na uchwałę 

Nr LVI/384/2022 Rady Miejskiej w Stąporkowie z dnia 18 marca 2022 r. w sprawie określenia 

górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości za usługi w zakresie opróżniania 

zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych oraz górnych stawek opłat 

ponoszonych przez właścicieli nieruchomości, którzy nie są obowiązani do ponoszenia opłat za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi na rzecz Miasta i Gminy Stąporków za usługi w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych. 

Głos w dyskusji nad projektem uchwały zabrał radny Jakub Dajczer. Odniósł się do przedstawionej 

odpowiedzi na skargę. Wyjaśnił, że ostatnie zdanie mówiące o „nieistotnym naruszeniu prawa” 

według niego powinno być usunięte. Argumentując stanowisko odczytał art.3 ustawy z dnia 9 maja 

2014 r. o informowaniu o cenach towarów i usług. 

Radny Edward Mazur powiedział, że jego zdaniem skarga jest bezzasadna. 

W związku z brakiem dalszych pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący Rady 

Miejskiej poddał go pod głosowanie 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym: 

− za – 7 głosów 

− przeciw – 1 głos 

− wstrzymało się – 3 głosy 

podjęła uchwałę Nr LXII/426/2022 w sprawie przekazania skargi do Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego, która stanowi integralną część niniejszego protokołu. 

W głosowaniu wzięło udział 11 radnych. 

Imienny wykaz głosownia zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi integralną część. 

Ad. pkt.3 ppkt. d) Projekt uchwały w sprawie przekazania skargi do Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że głosowanie odbędzie się nad projektem uchwały 

dotyczącym skargi Prokuratora Rejonowego w Końskich wniesionej w  dniu 01.07.2022 r. do Rady 

Miejskiej w Stąporkowie o stwierdzenie  nieważności uchwały Rady Miejskiej w Stąporkowie  

nr LV/372/2022 z dnia 18 lutego 2022 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

położonej w miejscowości Mokra. W dalszej części wypowiedzi stwierdził, że obecnie uchwały  

są kontrolowane nie tyko przez organy nadzoru, jakimi dla rady są Świętokrzyski Urząd Wojewódzki, 
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czy też Regionalna Izba Obrachunkowa, ale także przez Prokuraturę Rejonową. Dodał, ze wszelkie 

nieprawidłowości w uchwałach powinny być wskazywane na szczeblu Wojewody Świętokrzyskiego, 

a nie innych organów takich jak, np. prokuratura. 

Radny Edward Mazur odniósł się do wypowiedzi przedmówcy. Wyjaśnił, że organem nadzoru jest 

Regionalna Izba Obrachunkowa i Świętokrzyski Urząd Wojewódzki. Dodał, że nie wiadomo,  

czy kontrolowane są wszystkie jednostki. Dodał, że o prawidłowości konstruowania uchwał  

są prawnicy, a tymczasem w naszej gminie obecność Pani Mecenas na sesji to wielkie szczęście. 

Radny Edward Mazur powiedział, że w innych gminach na każdej z sesji jest obecny prawnik. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekty uchwał przygotowują pracownicy,  

a nie myli się tylko ten, kto nic nie robi. 

W związku z dalszym brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały poddał go pod 

głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym: 

− za – 9 głosów 

− przeciw – 0 głosów 

− wstrzymało się – 2 głosy 

podjęła uchwałę Nr LXII/427/2022 w sprawie przekazania skargi do Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego, która stanowi integralną część niniejszego protokołu. 

W głosowaniu wzięło udział 11 radnych. 

Imienny wykaz głosownia zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego integralną część. 

Ad.pkt.3 ppkt. e) Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Stąporków na lata 2022-2026. 

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący Rady Miejskiej 

poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 11 głosami „za” podjęła uchwałę  

Nr LXII/428/2022 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stąporków  

na lata 2022-2026, która stanowi integralną część protokołu.  

W głosowaniu wzięło udział 11 radnych.  

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego integralną część. 

Ad. pkt. 3 ppkt. f) Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Stąporków na 2022 rok. 

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący Rady Miejskiej 

poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 11 głosami „za” podjęła uchwałę  

Nr LXII/429/2022 w sprawie zmian w budżecie Gminy Stąporków, która stanowi integralną część 

protokołu.  

W głosowaniu wzięło udział 11 radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego integralną część. 

Ad. pkt.3 ppkt. g) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia  

ze Skarbem Państwa – Generalnym Dyrektorem Dróg Krajowych i Autostrad. 

Głos w dyskusji nad projektem uchwały zabrał radny Edward Mazur. Wyraził opinię dotyczącą 

uchwały podkreślając, że jest bardzo korzystna zarówno dla gminy, jak i mieszkańców. 

W związku z dalszym brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący Rady 

Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 11 głosami „za” podjęła uchwałę  

Nr LXII/430/2022 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia ze Skarbem Państwa – 

Generalnym Dyrektorem Dróg Krajowych i Autostrad, która stanowi integralną część protokołu.  

W głosowaniu wzięło udział 11 radnych.  

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego integralną część. 

W dalszej części obrad wywiązała się dyskusja 

Przewodniczący Rady Miejskiej wyjaśnił, że do jego kompetencji należą sprawy dotyczące uchwał, 

zachowania terminów i współpraca z radnymi, a także prowadzenie obrad sesji zgodnych z prawem, 

czyli wszystko, co jest związane z funkcjonowaniem rady. 

Burmistrz Stąporkowa Dorota Łukomska powiedziała, że opublikowane zostaną zestawienia 

obecności radnych na komisjach, w których są zobowiązani uczestniczyć. Dodała, że część radnych, 
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która w dyskusji zabierała głos dosyć często nie pojawiała się na komisjach, co jest ich obowiązkiem. 

Zobowiązała się do przygotowania zestawienia. 

Radny Edward Mazur zwrócił się do Przewodniczącego Rady Miejskiej z prośbą  

o obecność Pani Mecenas na każdej sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o wskazanie podstawy prawnej, zgodnie z którą mógłby 

wywrzeć na Pani Mecenas obowiązek obecności na sesji. Dodał, że może o to tylko poprosić. 

Wyjaśnił, że na ostatnich tzw. dużych sesjach w porozumieniu z Panią Burmistrz oraz Sekretarzem 

Gminy ustalono, aby Pani Mecenas była obecna na obradach, albo była do dyspozycji. 

Ad.pkt.4. Zamknięcie obrad sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej z uwagi na wyczerpanie porządku obrad zamknął obrady LXII sesji 

Rady Miejskiej dziękując wszystkim za przybycie na posiedzenie. 

 

Protokołowała:                                             Przewodniczący Rady Miejskiej 

Karolina Rokita                                                          Jacek Kołodziej 

 

 

 


